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Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 122 stemmer mod 5. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den sag, som dernæst foretoges, var: 

Tredie behandling af forslag til lov om op- 
hævelse af lov nr. 79 af 19. marts 1930, jfr. 
lov nr. 91 af 31. marts 1936 og lov nr. 524 af 
22. december 1947, om oprettelse af et fiskeri- 
råd. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
822). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 130 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
bortfald af omsætningsafgiften af motorkøre- 
tøjer.[Af Tholstrup], 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
-912). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
. om dets overgang til tredie behandling 
sattes til forhandling under eet. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets §§ 1 - 3  og dets overgang tit 
tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Den følgende sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om. 
ændring i lov om patenter. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
593; udvalgets betænkning findes i tillæg 
B. sp. 41). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet, I 
om dets overgang til tredie behandling 
sattes til forhandling under eet. 

Ordføreren (Lund Jensen): Jeg kan i det. 
store og hele nøjes med at henvise til den 
foreliggende betænkning fra udvalget, hvor- 
af fremgår, at udvalget har, holdt 2 møder 
og har haft samråd med ministeren. 

DerRdovér- har udvalget modtaget en. 
udførlig skriftlig besvarelse af en række 
spørgsmål, der af udvalget var stillet til 
den højtærede minister. Det fremgår dog 
ikke af den skriftlige besvarelse, hvorvidt 
der i Norge og Sverige er foretaget tilsva- 
rende ændringer i disse landes patentlove 
med henblik på at tiltræde den konvention, 
der er udarbejdet af Europarådets ekspert- 
komité. Den højtærede minister har imid- 
lertid overfor udvalget oplyst, at man i vore , 
nabolande endnu ikke har foretaget sådanne 
ændringer, men at man indenfor de tre 
nordiske lande til stadighed står i nøje 
kontakt med hinanden for også på patent- 
området at fortsætte og videre udbygge det. 
nordiske og internationale samarbejde, samt, 
at det kan forventes, at både Norge og Sve- 
rige vil tiltræde konventionen. 

Jeg skal herefter på det samlede udvalgs 
vegne anbefale det foreliggende lovforslag 
til vedtagelse i den af ministeren fremsatte 
form. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets SS 1홢8 og dets overgang til 
tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. I 


